
Ljajic: W mojej głowie jest tylko Inter
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Już w dzisiejszy wieczór Adem Ljajic będzie mógł wybiec naprzeciwko

swoich byłych kolegów i zespołu, który jest nadal posiadaczem jego

piłkarskiej karty. Serb udzielił przed meczem wywiadu dla Sportmediaset. 

Spodziewałeś się meczu Roma-Inter decydującego o grze w Lidze

Mistrzów?

- Nigdy bym tego nie powiedział przed rozpoczęciem sezonu, gdyż myślałem, że

Roma będzie walczyć o mistrzostwo. Jednak jesteśmy tutaj, będzie to bardzo ważne

spotkanie, zwłaszcza dla nas, gdyż tracimy pięć punktów: musimy spróbować

wygrać, aby zająć trzecie miejsce, które jest dla nas bardzo ważne.

 

Masz żal do Giallorossich za transfer?

- Nie, w Rzymie czułem się bardzo dobrze, spędziłem dwa piękne lata, znalazłem

tam wielu przyjaciół, którzy będą nimi do końca życia. Miasto jest piękne, bardzo

lubię zespół, jednak to przeszłość. Teraz w mojej głowie jest tylko Inter. To będzie

dla mnie szczególny mecz, będę przeżywał wiele emocji, jednak muszę myśleć

jedynie o daniu wszystkiego dla swojego zespołu.

 

Kto wygra?

- Nie wiem, zobaczymy.
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